
Referat af beboerrådsmødet d. 7/8 2010 kl. 19.30

Tilstede: Thue, Henrik, Lasse, Maria, Nikolaj, Jan.
Ikke tilstede: Lars, Christian.
Afbud: %
Gæster: Agnete

1. Formanden åbner mødet
1.1. Valg af dirigent.

• Maria blev valgt til dirigent.
1.2. Godkendelse af dagsordenen. 

• Dagsordenen blev godkendt.

2. Meddelelser
2.1. Beboermøde skal snart afholdes (Jan).

• Punkter til beboermødet.
o Formandens årsberetning.
o Godkendelse af regnskaber.
o Valg til beboerråd.
o Spørgsmålet om opsætning af telte skal være tilladt.
o Overgangen til Parknet.
o Bestyrelsesmedlemer skal vælges.

3. Nye sager
3.1. Forslag om kompostsortering (Nikolaj).

• Nikolaj har talt med Martin. Københavns Kommune vil ikke tage imod kompost, så dette tiltag er 
desværre ikke muligt at gennemføre.

4. Igangværende sager
4.1. Parkeringspladser (Henrik). 

• Henrik vil bestille det aftalte skilt. 
4.2. Istandsættelse af poolrummet (Daniel og Lars). 

• Lars og Daniel indleder et samarbejde Christoffer og Anette.
4.3. Indkøb til motionsrummet (Lars).

• Håndvægte er indkøbte og låsene til vægtstængerne er ordnet.
4.4. Bevægelsessensorer. 

• Intet nyt.
4.5. Ansøgning fra musikrummets brugere.

• Beboerrådet vil se nærmere på sagen og vil være åben overfor nye budgetforslag.

5. Evt. 
5.1. Problem ved intern flytning indenfor FSB (Thue).

• Henrik vil tale med Anette Riise Jensen om en mulig forlængelse af overdragelsesperioden ved 
interne FSB-flytninger.

6. Næste møde
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